
 

Södergårds Samfällighetsförening 

Styrelsens framställan till årsstämman 2023 angående: 

 

Gallring av träd inom samfälligheten 

 
Bakgrund 

Vi har inom styrelsen diskuterat platser där stora träd riskerar fastigheter. Vi har vid dessa 

diskussioner kunnat konstatera att det finns ett antal träd som vi önskar ta bort och ersätta 

med annan växtlighet. Detta för att inte riskera skador på byggnader.  

 

Förslag 

Styrelsens förslag är att det på följande platser tas ett beslut om träd ska tas bort och ersättas 

av annan växtlighet. Samråd kring vilken ny växtlighet som ska planteras kommer att beslutas 

inom styrelsen efter kontakt med någon landskapsarkitekt eller liknande. 
 

 
3 st stora träd vid Lagmansvägen 93-99. 

 



 
1 björk samt 1-2 granar på gården vid Lagmansvägen 157-175. 

 

 

Kostnad 

Kostnaden för att gallra träd föreslår styrelsen ska tas från investeringskontot.  

 

 

Styrelsen föreslår årsstämman 

att enligt styrelsens framställan till gallring av träd inom samfälligheten ta beslut att dels ta 

bort dessa träd men även att ersätta dessa med ny form av växtlighet. 


